
SKUPŠČINA OBČINE
LJUBUANA-ŠIŠKA
Družbenopolilični zbor
Štev.: 1-06-5/86-102/87
Datum: 11. 5. 1987 '

ZAPISNIK
11. seje družbenopolitičnega zbora SO Ljubljana-Šiška, ki je bila v
torck, dne 5. 5. 1987 po skupnem zasedanju zborov, v sejni
dvorani SO Ljubljana-Šiška, Trg prekomorskih brigad 1.

Sejo je vodil predsednik zbora, tov. Miro Podbevšek.

V spfejem je predlagal naslednji

DNEVNI RED: ,
1. Poročilo predsednice komisije za verifikacijo pooblastil in

imunitetna vprašanja zbora
2. Potrditev zapisnika 9. seje zbora
3. Predlogi in vprašanja delagatov
4. Osnutek odloka o krajevnih uradih
5. Obravnava gradiva za sejo ZO SML
6. Kadrovske •zadeve

Predlagani dnevni red so delegati soglasno potrdili.

K 1. točki dnevnega reda:
Predsednica kotnisije je poročala, da je na seji prisotnih 16

delcgatov, od 25 delegatskih mest.
Opravičeno odsotni: Ivan Bizant, Metka Budihna, Alojz Ivan-

čič, Ksenija Križman, Marija Kuder, Anka Kukovec, Andrej
Veber.

Po skupnem zasedanju je svojo odsotnost opravičil tov. Jože
Mencinger.

K 2. točki dnevnega reda:
Predsednik zbora je podal v razpravo in sprejem zapisnik 9. seje

zbora. Ker ni bilo razprave in pripomb je zbor soglasno zapisnik 9.
seje potrdil.

K 3. točki dnevnega reda:
Delegat DPZ, tov. Janez Braune je postavil naslednje delegat-

sko vprašanje:
Zakaj občan. ki izroči vlogo pri Geodetski upravi SML ne more

dobiti potrdila, da je le-ta vlogo sprejela v obravnano?
Obrazložitev:
Konkretno gre za vlogo za spremembo katastra oz. uvrstitev

zemljišča v bonitetni razred.
Delegatsko vprašanje bo preko skupine delegatov za SML

posredovano Skupščini mesta Ljubljane.

K 4. točki dnevnega reda:
O tej točki dnevnega reda je razpravljaia statutarno-pravna

komisija. Stališča so delegati prejeli na mizo.
Delegati k osnutku odloka niso imeli vsebinskih pripomb, zato

je predsednik zbora predlagal v sprejem naslednje

SKLEPE:
1. Zbor sprejema osnutek odlokao krajevnih uradih s pri-

pombo statutarno pravne komisije.
2. Zbor sprejema prekvalifikacijo iz osnutka v predlog odloka
3. Zbor sprejema prcdlog Odloka o krajevnih uradih.

K 5. točki dnevnega reda:
O tej točki je razpravljal IS. Ker so osrednje točke dnevnega

rcda SML dclegati obravnavali na skupnem zasedanju je zbor na
ločeni seji obravnaval program razvoja računalniškega informacij-
skega sistcma občin in mesta Ljubljane za obdobje 1987-1990.

Predsednik zbora je seznanil dclegate s stališči in predlogi IS. ki
k programu računalniškega sistema nima pripomb, razen na sistem
financiranja. IS namreč meni, da je pri fjnanciranju izvajanja
računalniškega obračunavanja podalkov vprašljivo združevanje
sredstev za nakup opreftie, ter prcdlaga da naj se sredstva za
potrcbc mcsta združujejo na nivoju mesta, občine pa naj bi svoje
potrebe financirale samostbjno na podlagi skupnega programa
razvoja in nabav.

V razpravi so sodelovali tov. Lutovac, Roter, Braune, Domitro-
vič, Predikaka, Plevnik, Stanič in Vrhovnik.

Podprli so nujnost enotne uvedbe računalniško informacijskega
sistema občin in mesta ter predlagali, da je potrebno izpostaviti
enako izhodiščno osnovo v vseh občinah v Ljubljani, ker nekatere
občine močno zaostajajo za razvojem računalniške opremljenosti.
Zato so zavrnili predlog izvršnega sveta občinske skupščine, ki
meni, da bi občine svoje potrebe financirale samostojno na podlagi
skupnega programa razvoja in nabav.

Po končni razpravi so delegati DPZ podprli program razvoja
računalniškega informacijskega sistema občin in mesta Ljubljane
za obdobje 1987-1990, menili pa so, da se bo potrebno Ietno
dogovarjati o financiranju in o uresničevanju sprejetega programa.

K paketu pravosodnih poročil UNZ Ljubljana raesto in UIS
SML

Razpravljalci so poudarili, da je taka oblika poročanja o delu
pravosodnih organov preveč formalna. kar je bilo razvidno iz
skupnega zasedanja. kjer kljub perečim problemom na nekaterih
področjih dela pravosodnih organov in inšpekcijskih služb ni bilo
razprave. Predlagali so, da posamezni pravosodni organi ob
nastanku problematike na svojem področju obvestijo skupščine
občin sprotno, skupščine pa naj le-to obravnavajo ter ustrezno in
tekoče ukrepajo.

Enaka pripomba oz. predlog velja tudi za predložena poročila o
delu UO in stiokovnih služb občinske skupščine.

Na vseh področjih uprave in pravosodja je po mnenju delegatov
DPZ potrebno poostriti nadzor nad izvajanjem zakonitosti ter po
potrebupredlagati spremembe in dopolnitve zakonodaje, ki po
nftenju nekaterih predstavnikov pravosodnih in upravnih organov
zmanjšuje pravno varnost delavcev, delovnih ljudi in občanov.

Zbor pooblašča delegate za ZO SML, da glasujejo za sprejem
predloženih gradiv ter uveljavljajo podana stališča in pripombe.

Delegata za ZO SML, dne 7. 5. 1987 sta:
- tov. Vukašin Lutovac in
- tov. Milan Plevnik.

K 6. točki dnevnega reda:
Delegati DPZ soglašajo s predlogi komisije za volitve, imenova-

nja in kadrovske zadeve, ki so bili objavljeni v delegatski prilogi JT
in so navedeni v zapisniku zbora krajevnih skupnosti.
Seja je bila končana od 19.30 uri.

TAJNIK ZBORA
Katja Krivic

PREDSEDNIK ZBORA
Miro PODBEVŠEK, 1. r.


